
 Výběr z knihy  Moudrosti  našich předků aneb … 



Co je šeptem  .. to je  s čertem 

Opět naši předkové si povšimli ž když se něco tají  před veřejností a jedná 
se skrytě za našimi zády , tak to nebude úplně dobré tedy většinou . 

Něco slušné a dobré netřeba skrývat  , pakliže se situace nedostala tak 
daleko že temno  převzalo vládu .

Hlavně vládní představitelé ,  když jednají za zády svých voličů  ,když se 
domlouvají   aby veřejnost nevěděla . Když rozhodují   o nás bez nás  o 
našich životech  a   JAKÝM PRÁVEM ?  Nekouká z toho  nic dobrého –tedy  
kouká z toho čertovina .

 Mám dojem ,že to  dnes platí  obzvláště  a obzvláště o některých 
politicích. .Kteří   místo aby   hájily zájmy národa a slušnosti   povolují zlu  
a nazývají  to humanizmem  a lidskostí . A  pro  ty kteří mají ve své 
„ morálce“   povoleno krást ,lhát a vraždit    hledají a zajišťují  privilegia , 
to není pomoc ale napomáhání zlu .!

Ještě dodám, že už jen  nepostavit se zlu znamená s ním souhlasit 
…

/ pro evropské  nohsledy / 

Ten ale vyrost 

Ano  opět dobrý postřeh , protože jemnohmotní lidé  jsou vysocí a   rostou .
jak se odhmotňují , tak se i zvětšují . Jistě  si naši jasnozřivý  předkové 
povšimli že bytosti Světlené byli jaksi  vysoké 

Člověk byl   před nimi malý .  nebo nízký – Zdá se obojí . 

A vysoké bytosti  Světelné  uměli a umí věci ..   a měli  a mají velkou  moc 
a protože jsou to vysoké  duchovní bytosti svojí moc používají pro blaho 
všech . 

 

A tak když  se obrazně říká, že někdo vyrost  na pozemské úrovni  
znamená to že má větší pozemskou moc. Ještě aby  skutečně vyrost a ta 
moc byla v souladu s vyšší vůlí . 



A toto navazuje opět -nesahá mu po kotníky 

Tak to jsem opravdu viděla a zdá se že i předkové  viděli . Viděli že nízká 
bytost   má nízkou duši ,  nízkou mysl .

A  že  bytost    nejedná tak aby si z toho mohli jiní brát příklad . 

 Měla jsem jeden takový sen  ,  takový   živý sen , kde sestupovali vysoké 
duchovní  bytosti  z nebes

Stála jsem tam  i s některými ostatními  lidmi a dívala se na tu krásu a 
vstřebávala ty krásné energie .   Z oblaků  sestupovali bytosti  jakoby z par
, ale krásné a přesně ohraničené .a nádherné  . Byla jsem  proti nim malá 
sahala  jsem  jim tak akorát pod kolena . jako malé dítě .   A tak mám 
dojem vzniklo  to pojmenování . 

Mám  dojem , že to viděli i jiní  před  námi  , tu naši pozemskou malost … 

Sršely z něj blesky 

Opět mohu potvrdit ,že  to skutečně existuje  , tedy pro nás na povětšinou 
neviditelné  úrovni . Když je někdo opravdu   rozlícený ,  naštvaný  no 
použiju to slovo rozzlobený . tak z něj  opravdu lítají  no vypadá to  jako 
šípy ,  nebo blesky . 

Ono to potom napadá  toho ke komu je to rozhořčení směrováno . Pro 
vnímavější je to i cítit   , jako když  vás  něco štípne  ,ale mimo tělo . Tak to
je ono,  vy to sice cítíte ale zároveň víte, že to bylo mimo tělo . No těžko 
popsat ale vnímavější    budou vědět . 

Ono se to týká i jistých přenosů nemocí   které se dají odečíst  z aury . 
Když  je citlivější člověk v blízkosti někoho   nemocného  tak  cítí , kde má  
člověk problém .

Cítí to  a přitom ví, že ta bolest s odehrává mimo jeho tělo -. 

No a to je stejné nebo  velmi podobné . Když  někdo  na Vás směřuje své 
naštvání tak Vás vlastně  štve STEJNĚ JAKO  JE ŠTVANICE NA ZVEŘ. On do 
vás  trefuje své šípy nebo blesky .  Když je   však aura  silná zářivá šípy se 
svezou  jen to štípne a zmizí to . 

Takže je dobré a to i pro ty co to uvidí  zachovat klid  a vyzařovat pohodu i 
když na Vás směřuje něčí šíp .  No někdy si to ten člověk ani neuvědomuje 



co činí a tak je dobré když něco takového zaregistrujete  říct – tedy já to 
aspoň tak dělám a  pomáhá to . 

Hele nech toho vidím Tě střílíš po mně šípy . To se dá řešit jinak tohohle 
nechej .! 

A většinou dotyčný přestane.  

Spadl mu kámen ze srdce 

 Tak toto rčení známe asi všichni .  Něco někoho tíží  . má problém a 
najednou se  problém vyřeší . 

Vyřeší se  tak ,že z dotyčného spadne tíha.  No  ano  ta tíha může 
dotyčného trápit až u srdce  , když je to veliká zátěž .  A opět ono to 
vypadá jako   temný obal který  tak trochu jako zkamenělina  , ale když to 
srdce přesvítí a  ten temný obal spadne  úleva je  osvobozující . Zdá se že i
toto naši předkové nepojmenovali náhodně. 

Podle hnoje poznáš cukráře / rčení mého dědečka /

Cukrář neznamená  cukrovkář,  těch opravdu dřív toliko nebylo. Ale 
synonymum cukrář , znamená  někdo ,  kdo má  rád pořádek ,  Kde doma 
to vypadá jako  v cukrárně , všude bílo a čisto a vše je na svém místě a 
nazdobené jako dort . 

A také  dřív byly za chalupou také kopky hnoje ,   Na hnojník se kydal hnůj 
od    hospodářských  zvířátek,  také se tam dávaly biologické zbytky  různě
se to prokládalo a posléze až z toho byl krásný a kyprý humus přidávalo se
do záhonků jako přírodní ,dnes by se řeklo bio - ekologické hnojivo 

No ono se řekne kopka hnoje  ale   podle  toho jak tento odpad byl   
upravený jak byl    zpracovávaný se poznalo jaký je v chalupě hospodář . 
Jaký je  čistotný a pracovitý hospodář. 

Ono to opravdu platí .  A to i dnes  - a to i v širším měřítku . 

 Dá  se říct že úroveň země se pozná i podle toho jak se chová  k odpadu 
který vyprodukuje a kolik odpadu vyprodukuje . 

Tedy který vyprodukují lidé té společnosti . 



Jak jej vyhazuje  , jak se třídí  či netřídí , jak  jej opět zpracovává  či 
nezpracovává . 

Jak   jej vrací do oběhu nebo jen jak se  plundruje a zanáší   naše  Zem . 

A tak i dnes stále platí podle   hnoje poznáš  cukráře .tedy pečlivého 
čistotného  ohleduplného a pořádkumilovného  člověka  nebo také rovnou 
celou  společnost . 

Vzdušné zámky 

O některých  věcech  nebo   slibech víme že    nejsou  reálné . Víme , že 
jsou jen sněním . A také víme že to dotyčný nebo dotyčná  nemyslí  ani  
tak vážně nebo doopravdy 

. Tak to jsou jen vzdušné zámky

Jistá energie   je   jim věnovaná ale slabá  taková ,že se nepromítne  do 
reálného  materiálního světa . 

Nestrkej  do cizích věcí nos

Ano nos  je takové vystrčené tykadlo .  A když do něčeho strkáme nos, 
tedy tam kam nemáme tak  přes ten nos můžeme dostat

Nos je citlivé zařízení  nejen na vůně či pachy ale také na  energie .  A tak 
je dobré nestrkat nos do   negativních energií a do cizích věcí  ve smyslu 
být  příliš zvědav . 

Je do toho namočen 

Ano  opět to zračí jak naši předkové viděli do jevů a  dějů které  nás míjí . 

Je do toho namočen znamená na neviditelné úrovni, že se za dotyčným 
táhne stopa  tedy  ta energie do které je namočen , tedy    vlákna a  
propoje  ,někdy to vypadá jako medovina -. Táhne se to  -  a je vidět kdo je 



do čeho namočen ,protože to spojuje  dotyčné osoby . Nebo  osobu a věc . 
či událost  .

No někdy je to lepší nevidět .A vlastně  né  to by bylo něco vidět ty propoje
jak ve skutečnosti jsou  a jaké jsou v politice , v byznyse , v bankovnictví . 
v dotacích ..

To by jsme asi koukali  …  Ale naši předkové to zřejmě   viděli neboť by 
nevzniklo toto rčení . 

Vlk v rouše beránčím 

Tak to mne napadalo jedno slovo- František-  tedy ten dnešní  ne z Asisi  
ten z Vatikánu …

Co viděli naši předkové   aby  vyřknuli tuto větu ?  Mám  dojem ,že ne  vlka
co měl beránčí kůži na sobě .  Ale opět  na neviditelné úrovni  ,té co více 
odpovídá realitě   pravděpodobně viděli že  kdosi kdo   je služebníkem sil 
temna   se halí do světlých obalů , které   evidentně sebral někomu jinému
.  Nějaké ovečce . I dnes se toto děje

  a   občas to vídám i u lidí, kteří se  vydávají za  mystiky  nebo léčitele a 
přitom opravdu léčí  . Léčkou přebírají na sebe energie druhých a ty pak 
vydávají za své vlastní .  Viděla jsem to .. A jak   se tomuto vyhnout ? No je
to na každém u nás ,  ale v první řadě   je vždy dobré pozorovat vyciťovat  
jak  se cítím v přítomnosti takové   bytosti , jak se cítím když odcházím a 
jestli nenastávají   nějaké NENADÁLÉ PROBLÉMY po odchodu   .

Až to  identifikujete je dobré se  takovéto bytosti vyhnout a i  mentálně jí 
dát na vědomí ,že víte o její  nekalé  činnosti a že od Vás už rozhodně 
žádnou energii neobdrží . Funguje to  . Mám to vyzkoušené . 

Hřeje si  hada na prsou 



Nedozírná studnice pokladů našich předků , ano viděla jsem to ,  tak jako 
naši  předkové . Opravdu někteří lidé mají na prsou hada , sice úplně 
nevím co to je nebo odkud se  vzal . Ale byl  tam . Takovou bytost potom 
ten had  ovlivňuje a  ne pozitivně. Ale když je bytost dostatečně silná ,had 
zmizí .  Viděla jsem jej tedy i na jiných  částech těla než u srdce .ale také 
jsem viděla , jak jej bytost prosvítila a  on zmizel .. 

Na křídlech lásky 

Letěl na křídlech lásky . Jo jo   to se to potom lítá . Láska  nám opravdu 
dává křídla nebo něco co vypadá jako křídla , tedy světelné  proudy které 
nadnáší a činí  život snazším a lehčím .  Nepřemýšleli jste o tom, jak je 
možné ,že mladí lidé ,  nebo mladí rodiče toho tolik zvládnou . 

 Chodit do práce , pečovat o děti , jezdit na výlety , navštěvovat své 
rodiče.

 Nějaký sport nebo  koncerty. Vím to ze své vlastní  zkušenosti.  

Sice pravda s lety člověk zpomaluje, ale v tom je opět jen  méně Světla .

Ale v tomto věku se i    téměř nemožné věci zvládají  rychle .

 A má to tak většina lidí . Jak je to možné ? Ptala jsem se sama sebe. 

A přišla mi odpověď . Jednak jsou v této  době lidé do sebe zamilovaní  / 
většinou / 

 Milují  své děti i sebe navzájem a   potom jde vše snáz.

  Dobře tedy, říkala jsem si a proč to nevydrží   déle? Většinou  tato doba 
končí  pubertou nebo  střední školou . ?

 A opět přišla odpověď a má to i logiku . Když připustíme ,  že jsme 
zdrojem  energie těch, co se již nemohou zrodit neboť jejich  energie jsou 
tak nízké ,že destruují své tělíčko  ihned po narození : / to je vidět 
především v Africe ,  malé děti vypadají  jako zmenšení  starci . / tak pro ty
co již nemohou vstoupit  do pozemského stavu a žijí 

v nižších sférách. Tedy v zásvětní říši takzvaných stínů . Tak pro ty jsme 
stále ještě zdrojem energie . A jsem u jádra věci , oni potřebují aby se těla 
obnovovala rodily se další potenciální zdroje . 



Takže rodina v období  vychovávání malých dětí je povětšinou  vynechána 
z  odčerpávacího programu  energii . Ale když děti vyrostou ,  tak rodiče 
jsou opět zařazeni do programu   zdrojů . 

 Proto je to s vyšším věkem  více náročnější,  jednoduše jste delší dobu 
zdrojem pro nějaký stín v zásvětní říši a donedávna i pro říši pekla . 

A ti co   navzdory tomuto uchovají lásku mezi sebou a k sobě   tak 
je  možnost  čerpání obtížnější a také  doplňování energií  je 
jednodušší .  Neboť láska je  zdrojem : 

Vrtalo mu to hlavou 

A jsme opět u toho  -tedy jak se dostává energie  od bytosti – tedy člověka
– ke stínům .  No vlákny ,nebo takovými dutými vlákny nebo hadičkami  
chcete li . Vypadá to jako velmi ohebné  brčko které    je schopno měnit i 
svojí délku .  Stíny sosají  . 

A jak se k nám do aury dostanou  ?  Stín v blízkosti  vypustí    sosáček , 
takovou hadičku k auře / většinou ne jeden /  bytosti a pustí  myšlenku , 
povětšinou negativní .

A bytost  myšlenku zachytí  ,když jí příjme za svou a začne se jí zabývat je 
spoj  hotov 

. A potom následuje  neodbytná myšlenka . Neodbytná myšlenka přechází 
ve strach a  je to jasné . 

Stín má přístup  k bytosti a k její   energii . A tak    negativní a neodbytné 
myšlenky    pocházejí od stínů a také od ega což je vlastně  virtuální  
negativní program který  bytosti provází   na  pozemské cestě a má zajistit
stínům přístup  k Vaší  energii .  Ego je virtuální program .  je dobré jej 
neposlouchat .  lehko se  to řekne ale hůř udělá že . 

Vykouřilo se mu to z hlavy 

Ano  opět  důkaz toho ,že naši předkové viděli víc než  my dnes . 

Viděla jsem a nejen já , jak se z hlavy   kouří  tedy na neviditelné úrovni .



Rovněž přemýšlel tak, až se mu kouřilo z hlavy je ten správný příměr. 

Dokonce jsem viděla jak ten kouř  vycházel ušima  , tedy nebo co to bylo . 

 Tedy on to není kouř  jen to tak  vypadá , je to nějaká  zhmotnělejší 
energie . 

V kostele  

 Můj tatínek říkal, že  úroveň   města   nebo vesnice se pozná   
podle  kostela  a hospody  na  náměstí  či návsi .

Řídím se podle toho a  když jsem někde   v jiném městě zajdu do kostela  a
někdy i do hospůdky . 

 A tak vstoupila jsem do kostela , stál na návrší   , šlo se  dost do kopce  , 

na kopci   který vypadal jako  homole cukru byl na konci dolíček  a v tom 
stál   kostel . 

Nejprve se sešlo několik  schodů do dolíčku  a potom opět po   několika  
chodech  schodů    vzhůru do kostela . 

Vešla jsem  . V kostele  niko nebyl tedy z lidí . ¨

V loubí  okna  seděl anděl , tedy   žena anděl ,  vypadalo  to jako plátno od 
Mánese , nebo  od Mikoláše Alše – lunety-.

Anděl seděl   a byl zády opřen  o ostění okna kostela , nohy měl pokrčené ,
bílá říza padla  přes  parapet okna   dolů  a rovněž i její nebo jeho  krásné a
dlouhé vlasy.. 

 Byly  zlaté vlnité   husté a  dlouhé  . 

Anděl sděl a   díval se ven z okna  , zdálo se   že sleduje krajinu  - tedy 
české  středohoří . 

Povídám  ahoj anděly    s údivem v hlase  . Dívala jsem se na tu  krásu . 

Neodpověděl ,   dál se díval  do krajiny  ale věděla  jsem ,že o mne ví a že 
mne také  zdraví . 

Ale z nějakého důvodu se na mne nepodíval . 

Povídám  -  Anděly  kdy už přijde Ježíš  ?  s naléhavosti v hlase. 



Mírně potočil hlavu, ale do tváře jsem mu neviděla  a povídá poměrně 
důrazně ,proč se ptáš když víš,  že na tuhle otázku Ti nemohu 
odpovědět . 

/Ještě   zopakuji   - Proč se ptáš když víš, že na tuhle otázku Ti nemohu 
odpovědět . /

Chvíli jsem stála  mlčky  a jen tupě koukala  před sebe  ,bylo mi to  líto.

 Anděl povídá - máš nějakých jiných otázek ? 

Nemám anděly.

 Řekla  jsem jako v transu a ještě chvíli  postála , potom jsem  se otočila a 
bez slov poděkování i pozdravu jsem odešla .

... kdy už přijde  Ježíš ???....

 Vyšourala jsem se ven  a připadla jsem si jako malá holka co  přišla za 
maminkou nadšeně do kuchyně  pro něco a maminka řekla NE,   tohle 
nedostaneš . 

 Byl to  zvláštní  pocit . 

 Stále jsem  nad tím přemýšlela co mi ten ANDĚL  ŘEKL A PROČ  SE NA 
MNE  ANI NEPODÍVAL  

Až po několika dnech jsem  z toho co řekl začala mít radost . 

Vždyť on   potvrdil l to co je zapsáno v Bibli! 

Nikdo neví ani já / říká Ježíš / ani andělé v nebi , jedině  Otec.

Takže jo, přijde  jen  se neví kdy .  To nevadí hlavě že někdy . !!!

A tak   jsem  si uvědomila, že to byl vlastně velice pozitivní vzkaz . A také 
jsem pochopila proč se na mne anděl ani nepodíval . …

Promiň  anděly  a děkuji – dodatečně. 

Asi  po roce jsem jela stejnou trasou ,  vyjela  jsem na    kopeček a přede 
mnou se objevilo  již známé město , naproti  jsem zahlédla siluetu toho 
kostela  . V duchu si povídám . Jestli pak  tam ještě stále  je ten krásný 
anděl ?  A  tu jsem  uviděla jak z okna vyšel parsek   Světla   přímo   ke 
mně , udělalo se mi  krásně a takové horko,  že jsem na chvíli stáhla 
okénko .abych se ochladila . 

Tak jo !  je tam  řekla jsem si v duchu DÍÍÍÍKY  ANDĚLY 



Modlitba - 

Modlitba zní : 

Pane Ježíši Kriste já Tě prosím a žádám přijď co nejdřív , Tedy jak 
jen to bude možné, silou , mocí  a láskou ,houfem svých andělů a 
ukonči tento NEGATIVNÍ stav. Vysvoboď nás od následků zla 
,utrpení  , nemoci a smrti . 

Za tuto Boží pomoc  velice DĚKUJI 

Rušení účinků Chemtrails I 
Myslím ,že entity zaznamenaly, že některé bytosti umí jejich  akce rušit 
nebo aspoň narušovat  a také se proti chemtrails 

zvedla vlna odporu na internetu,změnili taktiku a začali  čárkovat v noci. 

Většinou létali  po ránu , pro rozvinutí do prostoru hraje i teplota vliv tedy 
spíš rozdíl teplot.

Takže když zjistíte, že už se čáry rozvinují v oblaka  nebo již prší v Vy 
nevíte přesně zda je oblak zamořen doporučuji 

Toto- mám to vyzkoušené.

Zabalím se celá do bílého a pak fialového Světla. 

Fialové Světlo je husté a je nad bílým Světlem.

A řeknu :  Jakákoliv kapka  která  projde  tímto  Světlem a mým aurickým 
obalem bude a je očištěna od veškerých negativních  energií a entit ,po 
očištění bude a je prozářena bílým Světlem Andělů .

Za tuto Boží pomoc  mnohokrát děkuji.

Je také lepší pokud možno nebýt na dešti dlouho.

Toto opatření funguje ale  jak jsem zjistila ne pokaždé  na 100 %  záleží na 
vnitřním  momentálním naladění . Není to tak, že já chci teď ven tak se 
postarejte, ale  je  li třeba  jít ven  a vím ,že před tím chemtralisovali tak to
použiji.
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CHEMTRAILS 

Abychom se  nebály  deště a mlhy.

Neznamená to že v době kdy se takto zamořuje ovzduší Se  budeme bát 
vyjít ven to NE.

Ale když máme podezření že  postřikování. proběhlo učiníme opatření , o 
kterých jsme si již řekly.

A jak poznáme že je veku čisto, většinou hned po prvním nadechnutí, 
vyjdu  li ven a naberu do plic vzduch, který je svěží , jistě ten pocit zná 
každý  - dnes je ale krásný vzduch.. tak nemusím provádět žádná opatření.

Když je ale pošmourno a já si nejsem jistá z čeho, neboť přírodní mlha je 
krásná a očistná ,více se na nádech soustředím.

Je li  v ústech  hladko a příjemně  je vše v pořádku.

Zůstává li na konci   jazyku a patra  hořká příchuť 

Tak je lepší pobyt  v přírodě  nebo na ulicích města zkrátit na  nezbytnou 
dobu.

Tady jsem pochopila co to znamená zbyla po něm po ní 

jen hořkost , hořkost je   chuťový projev negativní energie.

Takže vnímejte mlhu i déšť pozitivně i nadále jen občas  udělejte opatření  
při pobytu venku. A chcete li  pomoci 

Té nemocné vodičce ,tak k ní promlouvejte a chlácholte ji a posílejte jí 
Světlo a lásku zaslouží si to .

Jak zrušit negativní účinky chemtrails III

Já / ::jméno :: /  láskou   Kristova Světla , rozpouštím tímto 
Světlem jakékoliv negativní účinky tohoto



 chemtrails.Teď hned s okamžitou a  konečnou to  jest s trvalou  
platností .
Za tuto Boží pomoc mnohokrát děkuji .

 A další …
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